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Ahir hi va haver futbol Girona 0—Còrdova 1 

El Girona salvat de moment Ahir s'esfumaren 
A les vuit del vespre es van 

reunir en els locals del Girona 
C. de F. a l'Estadi els represen
tants de la Federació, senyors 
Capdevila i Bernats, amb els 
membres de la Junta Directiva 
del club gironí i el senyor Miquel 
Callis. La reunió es va d u r a 
terme en privat sense permetre 
l'entrada als periodistes literaris. 
Un cop acabada aquesta reunió 
PUNT.DIARI va dialogar amb 
els representants de la Federació 
Catalana de Futbol, els quals 
ens varen explicar el desenvolu
pament dels esdeveniments. . 

-De bon començament el 
que puc dir -assegurà el senyor 
Capdevila— és que el problema 
del Girona s'ha resolt i, per tant, 
nosaltres hem lliurat les fitxes 
dels jugadors, i aquests ja poden 
sortir al camp. Segons que ha 
pogut saber PUNT.DIARI, el 
deute del Girona amb la Federa
ció s'ha cobert amb dos talons 
dels bancs Mas Sardà i Industrial 
dels Pirineus respectivament, per 
un import de 1.550.000 pessetes 
cadascun. A més del deute dels 
jugadors també s'ha resolt el d 
deute que es tenia amb l'ante
rior entrenador, senyor Gatell. 

-Que hagués passat si el 
Girona avui no hagués jugat? 

- -Hagués estat realment molt 
lamentable, perquè laTederació 
tenia ordres estrictes dés de 
Madrid de no autoritzar el partit. 

On rau la solució del proble
ma? 

-Jo penso que la persona 
que ha posat fil a l'agulla ha 
estat' precisament el senyor Ca-
Ufs, que amb les seves gestions ha 
aconseguit els diners, i per tant, 
que el Girona sortís al camp. 

Miquel Callis 

- Tot seguit, PUNT.DIARI va 
enraonar amb el. ponent d'es
ports de la Diputació Provincial 
de Girona, el senyor Miquel Ca
llis, que ha estat la persona que 
més directament ha contribuil; 
a l'arranjament dels problemes 
en les darreres hores. 

-Senyor Callis, perquè vostè 
ha entrat en la solució del pro
blema? 

—Per dues raons bàsicament, 
d'una banda, el fet de tenir 

cura de la qüestió esportiva a la 
Diputació implica que hem de 
preocupar-nos de les entitats i 
més quan es tracta del primer 
equip de futbol de les nostres 
comarques. D'altra banda, jo" 
en el seu dia havia estat directiu 
del Girona i el cert és que tinc 
molta estima pel club. 

-La seva actuació cal consi
derar-la estrictament personal o 
entra dins de les tasques de la 
Diputació.? 

—De les dues maneres, puix 
que si bé tinc ganes d'ajudar al 
Girona, no és menys cert que la 
Diputació també té ganes de fer 
quelcom per al club més repre-^ 
sentatiu de les nostres comar
ques. 

Ramon Rovira 

els primers positius 
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Barto Pagès no va poder amb la defensa andalusa 

El Girona C. de F. fou derro
tat en el partit disputat ahir al 
vespre en l'Estadi de Montilivi. 
front al Còrdova: el resultat final 
palesa clarament el que va ésser 
el partit, ja que els gironins varen 
fer un partit realment molt do.-
lent, tot i que el Còrdova tam
poc va demostrar ben bé res. 

El Girona va sortir al terreny 
de joc amb un equip de circums
tàncies i un entrenador que no és 
l'habitual puix que en Sasot en
cara no té arreglada la fitxa fede
rativa. Els blancs-i-vermells van 
lluitar molt, això és cert, però la 
manca d'encert del homes punta 
es va fer palesa al capdavall dels 
noranta minuts de joc, ja que 
gairebé hom no va comptabilit
zar ni una,sola acció d'atac veri
tablement impoi-tant. El centre 
del camp fou la zona on més fa
llaren els gironins. Ni en Pasqual, 
ni en Chaves, ni en Carbonell fo
ren capaços de frenar el bon joc 
que els homes del Còrdova tre
naven en aquest espai del camp. 
A la davantera, en Barto Pagès 
com a home en punta i en Vila 
com a extrem esquerra jugaren 
certament a la biorxa. 

Manca de rapidesa en ei pri
mer temps i eriscCrrament físic en 

el segon t'oren els trets més im
portants de llur actuació. Per la 
seva banda, n'Arredondo fou 
l'home més lluitador del quadre 
gironí i només les seves interna
des portaren una mica de perill a 
la porta de Loma. El gol fou as
solit en el primer temps i el seu 
autor va ser en García, en enxar-
par la pilota i adreçar-la dins de 
les xarxes, deprés d'un reguitzell 
de rebots produïts dins de l'àrea 
petita del' Girona i que Alex no 
va encertar a controlar. Després 
d'aquest gol els dos equips es di
luïren en un joc molt poc bri
llant, amb un teva meva i domini 
dels andalusos com a remarca 
dominant. 

R.R. 
Fotos Desalt 

Fitxa tècnica 
ALINEACIONS: Girona: Alex, 
Gallardo, Simón, Sala, Julià IÍ, 
Pasqual (Soler), Arredondo, Car
bonell, Pagès, Chaves i Vila 
Còrdova:. Loma, Pablo, Mayon, 
(Troyal), de la Cruz, Lorenzo, 
Iglesias, López, (Lucas), Doblas, 
Pelegrin, Escalante i García. 
ÀRBITRE: Paz García, que tin
gué una actuació força dolenta. 

S'aixeca el teló per al Figueres 
Avui diumenge Al camp de l'Igualada 

Festa a 
Caldes 

Avui diumenge es celebrarà 
a Caldes de Malavella una gran 
festa del Club Natació Caldes, 
puix que es disputaran les proves 
corresponents al campionat, on 
pren part l'entitat su£ira susdita. 

Tot seguit es celebrarà un 
gaudeamus de germanor. A la 
tarda hi ha previst un partit de-
futbol entre l'equip de Segona 
Regional, Arenys de Mar i el Cal
des. Tot finirà amb una audició 
de sardanes a càrrec del Foment 
de la Sardana de Torroella de 
Montgrí. 

Ja no es pot tomar enrrera. 
Al Figueres, com a tots els altres 
components de la tercera divisió, 
li ha tocat l'hora de la veritat. El 
"Ciutat de Figueres", "L'ES
TANY", i tots els partits extrao
ficials de Pre-temporàda, són ja 
història. 

Ara, un equip recentment pu
jat de cat^oria,. l'Igualada, és el 
que més preocupa en el si del 
club figuerenc. 

L'anileació 

B. C. Aquesta vegada no hi hague

ren suposicions, i, gentil com 
sempre, el "míster" ens facilita
va l'alineació. Boix, Brugués,' 
Serra, Juanjo, Busquets, Gómez, 
Heredia, Vila, Etxegoien, Pagès i 
Duran. -

Com es pot apreciar, el ma
teix "11" que saltà inicialment al 
terreny de joc del CD Banyoles a 
la final del torneig de la ciutat 
del llac. Segueix lesionat en Ra
mos, que divendres deia: "La 
cama millora, però..." Era evi
dent que Ramos no es trobava 
en condicions, encara que de ga-
nas no n'hi mancaven. 

Diumenge rep el Malgrat 

L'Olot ja és a punt 
La U. E. Olot dimarts passat 

disputà el darrer partit amistós 
de preparació amb vistes a la 
propera temporada, que s'ence
tarà diumenge dia 2 contra el 
Malgrat. 

Else'gon entrenador de l'Olot, 
Isidre Sala, estava content dels 
resultats de la pre-temporada, 
car tots han estat positius, llevat 
del partit disputat en el torneig 
de Banyoles, que es va perdre 
per penals contra el Figueres. 
Content també ho està Pep Espa
dà, entrenador- primer, que té 
molta confiança èn el jovent, ja 
que creu que és la millor arma 
per fer una bona temporada. 

S'espera la primera victòria a 
l'estadi Municipal diumenge que 
ve, partit que començarà a les 5 
de la tarda. 

L'equip que jugarà contra el 
Malgrat, segons paraules dél se
gon preparador olotí, serà quasi 

segur el següent: Delfín, Serra-
mitja, Molas, Melero, Pla, Duran, 
Costa, Abéte, Forcadell, Silva i 
Masferrer. 

No es pot comptar amb el 
porter titular, Lluís Atència, ja 
que s'està recuperant de la lesió 
qué va tenir en la final del tor
neu de Figueres contra el Gim
nàstic de Tarragona. 

Joan Picart sembla que té 
problemes de menisc, i Francesc 
Veleta si el Sr. Espadà ho creu 
escaient pot saltar al terreny de 
joc. 

Molt d'ambient entre els socis 
i seguidors de l'Olot per veure 
l'equip en el primer partit de lli
ga. Pensem que si l'Olot lluita 
durant els 90 minuts, com fins 
ara ha fet en els partits amisto-
soSi pot assolir un bon lloc a la 
classificació. 

J. BrU.li 

L'entrenador, esperançat 

Emili Aldecoa va estar xer
rant llargament amb un servi
dor, sobre molts i diversos temes 
tots relacionats amb el món de la 

"pilota rodona. En síntesi, això va 

ésser el més important de la con
versa; 

Senyor Emili, quin és, ara, el 
seu grau d'optimisme respecte al 
futur de la Unió Esportiva? Tinc 
una plantilla molt bona, però, en 
el futbol, les coses bones, igual 
que les no tan bones, es demos
tren en el rectangle de joc, i d'ai
xò en sóc molt conscient. 

—El mateix deuen pensar 
molts d'altres equips. Parli'ns 
dels favorits d'aquesta lliga que 
s'inicia. 

—No puc dir-te'n cap. L'únic 
que si et puc avançar és que hi 
ha molts bons equips, però que 
veig el nostre amb possibilitats 
d'assolir una de les tres prime
res posicions, sense descartar el 
campionat. Si ens respecten les 
lesions, donarem molta guerra. 

—Ha estat una pr3-temporada 
exitosa; malgrat el quart lloc del 

torneig de Figueres, es guanyà al 
Girona a Banyoles, i també a Ca-
net-Plage (4—2, resultat d'amb
dós encontres). Vol dir això que 
el figueres es pot convertir en l'e
quip a batre? 
/ • • . ^ 

-Sense cap dubte, molts en
trenadors i crítics ens donen un 
ample marge de possibilitats, pe
rò la lligà és quelcom molt di-̂  
femt. Es un campionat llarg, i 
ací pot passar de tot. 

Xavier Duiíjo 

Ahir es va confirmar 

Paül ja és del Figueres 
En Paül ja és jugador del Fi

gueres. Tal i com ha vingut infor
mant PUNT.DIARI en els dar
rers dies el jugador del C. de F. 
Girona Paül era en contacte amb 
el club de l'Alt Empordà. Ahir a 
la tarda mateix el vice-president 
de l'entitat confirmava al nostre 
diari el fitxatge del jugador Ile-
vantí pel club fíguerenc. 

Èn el decurs del darrer entre
nament, PUNT.DIARI va parlar 
amb en Paül sobre la possibilitat 
que fitxés pel club empordanès, i 
ell mateix ens va palesar el seu 
desig que l'operació es dugués 

a terme. D'altra banda, sembla 
que d'en Paül, tot i que aquest 
s'ha estimat més un club de les 
comarques gironines, terres per 
les quals ell té una especial pre
dilecció i estima. Segons que ens 
explicava el senyor Padró en 
Paül estava lliure, i, per tant no' 
hi ha hagut cap de problemes a 
l'hora de fitxar pel Figueres, i -
fins i tot podria començar a ju
gar avui mateix si l'entrenador 
figuerenc ho trobés escaient. 

R.R. 

Ha fitxat 

Fernàndez 
al Roses 

El jugador Fernàndez, del 
que fa uns dies es va dir que 
havia fitxat pel conjunt de 
l'Escala definitivament ha es
tat traspassat al Roses. Segons 
que ens explicava ahir al matí. 
mateix en Xavi Agustí, l'en
trenador actual del quadre es-
calenc, el seu fixatge per l'e
quip que ell prepara era con
dicionat al fet que un altre 
conjunt li trobés una feina tal 
com ho ha fet el Roses. 

D'altra banda, no s'ha arribat 
ni a presentar la fitxa, donat 
que la decisió es va prendre 
abans d'ahir, poc abans de fi
nir el termini de lliurament a 
la Federació. Fernàndez, 
doncs, serà l'any que ve juga
dor del Roses. 
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